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ZÁPIS 

z jednání vedení dne 25. 1. 2021 

přítomni za dodržení hygienických opatření: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Hlavica, prof. Macková, 

prof. Medek, doc. Spilka  

1. Informace rektora: 
➢ Na úvod stručně shrnul současný vývoj vládních proti epidemiologických Corona nařízení a 
zabýval se obtížnou situaci především na obou fakultách. 
➢ V návaznosti informoval o jednání RKD DF, kterého se dnes ráno zúčastnil jako vedoucí 
ateliéru. 
➢ Informoval vedení o dvou dopisech z MŠMT, týkajících se jednak rozdělení CRP, jednak 
„institucionální podpory dlouhodobého koncepčního rozvoje výzkumné organizace“ – 
DKRVO. 

 
2. Informace kvestorky: 

➢ Dnes či ve středu bude zasedat vláda, která by měla projednávat novou podobu PESa. 
Následně budeme reagovat na příslušná nařízení, našimi opatřeními – očekávaná možnost 
praktické výuky absolvujících ročníků do 20 osob.  
➢ Přijímací řízení na DF bylo zahájeno. 
➢ Restaurace v prostorách Astorky – návrh řešení od firmy „Jedna Báseň“ vyhovuje našim 
představám – podklad pro ukončení přípravy projektové dokumentace.  
➢ Po páteční schůzce ke strategickému záměru, se jednalo ještě o rozpisu finančních 
prostředků IP na rok 2021 – nutno projednat s fakultami na samostatném jednání rozdělení 
prostředků na internacionalizaci a na technologický rozvoj. 
➢ Informovala o akci „podepisování daňových prohlášení“, která je v běhu a vše probíhá dle 
plánu. 
➢ Kvestorka připomněla všem vedoucím prorektorům o zavedení jen a pouze online dovolenek. 
➢ Rozpočet stále není k dispozici – musí být rozepsán do konce ledna. 
➢ Ve čtvrtek se bude konat ustavující jednání Sněmu Rady Vysokých škol. 

 
3. Informace pror. Medka:  

➢ CRP 2020 – postupná kompletace pro hodnocení 1.2. na KR za přítomnosti zástupce MŠMT  
➢ Strategický záměr pro MŠMT bude zítra odeslán na MŠMT pro páteční konzultaci. Příští týden 
na Kolegiu rektora bude schválen a následně bude rozeslán dalším orgánům k projednání (UR 
JAMU) a ke schválení AS JAMU a Správní radě JAMU. 
➢ Plán realizace strategického záměru 2021 nyní připomínkují fakulty bude rovněž schválen na 
KR 1.2.2021.  
➢ IP 2021 bude projednán s MŠMT 29.1.2021. 

 
4. Informace pror. Spilky: 

➢ IP v rámci priority 7: dojde k rozdělení financí na internacionalizaci pro ZO rektorátu a fakult, 
během několika příštích dní budou stanoveny částky pro výše zmíněné součásti. 
➢ Seznámil členy PV se statistikou návštěv na webových stránkách veletrhu Gaudeamus a 
uvedl některé další možnosti využití online veletrhů. Pro konkrétní rozhodnutí, zda zaplatit další 
poplatek, který umožní prodloužení prezentace JAMU na stránkách Gaudeamu, bude potřeba 
zjistit konkrétní počet návštěvníků stránky JAMU na veletrhu a tím ověřit, jaký propagační dosah 
má dosavadní prezentace.  
➢ Ohledně plnění obsahové stránky anglické mutace webu vznikla potřeba určit redaktora, který 
by zaslané texty z fakult a ostatních součástí korigoval a postupoval k překladu agentuře. 
Členové PV se shodli na tom, aby se funkce redaktora ujal pror. Hlavica. 
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5. Informace pror. Mackové: 
➢ Schůzka k jednání o formě a analýze průběhu distanční výuky na fakultách, musí se najít 
termín schůzky. 
➢ Technická podpora vytváření Výroční zprávy by měla být přesunuta na vnější vztahy – na paní 
Mikulicovou a pana Marečka. 

 
6. Informace pror. Hlavici:  

➢ Hodnotící komise projektů FRVČ proběhne v pátek 29.1. 12-14 hod. Podáno bylo 
v tematickém okruhu A 9 projektů (6 DF, 3 HF) a v tematickém okruhu B 5 projektů (2 DF, 3 HF). 
Potěšitelný je narůstající počet podaných projektů, který potvrzuje potřebnost a prospěšnost 
vzniku FRVČ. 
➢ Valná hromada Society for Artistic Research proběhne (on-line) v sobotu 10.4. Za JAMU se 
zúčastní M. Hlavica. 
➢ CRP Akademická integrita – úvodní schůzka participujících škol proběhne 4.2. 

 

Další řádná porada Vedení se uskuteční v pondělí 8. 2. 2020 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

   

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 


